
 
 

 

 

Till styrelsen för Skärgårdarnas Riksförbund 

 

 

Genom en av våra medlemsföreningar har SIKO återigen uppmärksammats på två frågor som 

är av mycket stor betydelse för möjligheterna att bo och verka i Stockholms skärgård. 

 

1. De ofta oskäliga och oförutsägbara förmånsvärden på båtar vilka drabbar företagare i 

skärgården för den ”omöjliga möjligheten” att privat använda båten. 

 

2. Kommunernas och Länsstyrelsens hantering av strandskyddslagstiftningen som, trots 

vad lagstiftningen säger, alltför ofta hindrar befolkningstillväxt och 

företagsutveckling i Stockholms skärgård. 

 

Eftersom dessa frågor till stora delar är nationella önskar SIKO att SRF intensifierar arbetet, 

särskilt då arbetet med att genom opinionsbildning utveckla myndigheternas och politikernas 

kunskaper om dessa frågors konsekvenser för utvecklingen i Stockholms skärgård. SIKO vill 

också på alla sätt, om möjligt, stödja SRF i detta arbete.  
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